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MIFAS presenta 
un pla de 
supressió de 
barreres 
arquitectòniques 
FIGUERES.- El «Pla d'actua
ció per a la supressió de bar
reres arquitectòniques a Fi-, 
gueres» fou discutit la setma
na passada entre els repre
sentants de MIFAS, associa
ció que l'ha presentat, el t i 
nent d'alcalde Martí Palahí i 
tècnics de l 'ajuntament. El 
pla proposat per Mlnusvàlids 
Físics Associats contempla 
un primer apartat de preven
ció, un segon de supressió 
d'aquestes barreres, en al
guns casos considerada de 
caràcter urgent, i un tercer 
apartat d'acció complemen
tària, completat amb un altre 
de suggerènciés de tipus tèc
nic i una relació i classificació 
d'edificis públics i privats que 
són majoritàriament util itzats 
pel públic. 

Atesa la importància del te
ma i els pocs recursos que 
l'ajuntament disposa pèr po
der afrontar el pla immediata
ment, MIFAS ha sol·licitat 
que se li assigni una partida 
pressupostària. 

CiU presenta 76 
esmenes contra 
les ordenances 
de Sant Feliu 
SANT FELIU DE GUÍXOLS. -
Agustí Valls i Víctor Pascual, 
presidents dels comitès lo
cals de COC I ÜDC, respecti
vament, han presentat 7 6 es
menes a l'expedient de modi
ficació d'ordenances fiscals, 
aprovat amb el vot en contra 
de la coalició CIU en un ple 1 
que ha entrat ara en el perío
de d'exposició pública. Vals j 
Pascual consideren que l'ex
pedient d'ordenances fiscals 
vulnera certs articles de la 
llei, que s' incremehten tarifes 
per sobre de l 'augment del ni
vell de vida, que permet dis-
c r e c i o n a l l t a t a l ' h o r a 
d'aplicar-les I s'oblida la re
ducció d'exempcions per a 
vehicles de la Generalitat i el 
futur consell comarcal. 

Se'n farà un altre per acollir TArea Bàsica de Salut 
X . _J : 

£1 dispensari de Besalú és tres 
vegades més petit del compte 

BESALÚ (De la nostra Redacció, 
per Fidel Bales).— Els locals des
tinats per a Centre d'Àrea Bàsica 
de Salut de Besalú són insufi
cients per acollir aquest servei 
que afectarà deu municipis de la 
comarca. A l'hora de signar la 
cessió dels locals a l 'Institut Ca
talà de la Salut, es va arribar a la 
conclusió que al recinte de Can 
Cambómancaven uns 4 0 0 me
tres quadrats per poder-hi ubicar 
les instal·lacions que requereix el 
servei. Davant la propera entra
da en funcionament de la Llei 
d'Àrees Bàsiques de Salut, s'ha 
signat un acord antre l'ajunta
ment de Besalú i l'ICS que per
meti que en principi es faciliti el 
servei de manera provisional to t 
esperant la realització de les 
obres del nou Centre de Çalut 
que es construirà a la zona 
d'eixample de la població. 

L'Ajuntament de Besalú i l'ICS, 
han arribat a un acord per tal de 
poder posar en funcionament 
l'Àrea Bàsica de Salut que tindrà 
la seva capçalera a Besalú I oferi
rà els serveis a deu municipis. En 
principi, s'havia previst que les 
obres de condicionament de la 
planta baixa de l'edlflcI de Can 
Cambó serien suficients per aco
llir els serveis que s'han d'oferir.. 
Les obres del nou dispensari per 
un cost de 1 1 . 0 0 0 . 0 0 0 , es va
ren començr pel setembre de 
1 9 8 5 , i ara, al cap de dos anys, 
que de manera oficial s'havia de 
realitzar la cessió de les Instal·la
cions, s'ha pogut comprovar que 
el dispensari de Can Cambó és 
insuficient, tant pel nombre de 
sales de què disposa, com per 
encabir el mobiliari que ara es 
troba emmagatzemat en dife
rents recintes municipals. 

És massa petit 

D'acord amb les condicions 
que posava l'ICS, les instal·la
cions de Besalú havien de dispo
sar d'un espai de. 5 8 0 metres 

Els locals de Can Cambó són insuficients per emplaçar-hl el Centre de Salut 
comarcal. , 

quadrats, menti-e que l'espai de 
Can Cambó només en reuneix 
170 . 

Per solucionar el problema, 
l 'ajuntament de Besalú ha ofert a 
l'ICS uns terrenys de 1.105 me
tres quadrats que es destinaran 
a la construcció del nou Centre 
de Salut. El nou edifici es cons
truirà seguint les directrius de 
l'ICS, que hi aportarà una sub
venció de 3 0 milions de pesse

tes, mentre que l'ajuntament de 
Besalú haurà d'encarregar el pro
jecte als tècnics municipals i 
contractar i gestionar les obres 
que es preveu que es realitzaran 
de manera irnmediata. 

Tot i que s'ha arribat a un 
acord çer posar en funciona
ment l'Àrea Bàsica de Salut, de 
manera provisional, «s'haurà 
d'habilitar algun altre espai de 
Can Cambó, perquè amb el que 

disposem no es poden ni oferir 
els serveis mínims», va manifes
tar el batlle de Besalú, Sebastià 
Pélachs, que va explicar que «si 
l'ajuntament contracta i gestio
na les obrés del nou Centre de 
Salut, és per agilitar aquests ser
veis que de moment haurem 
d'oferir provisionalment». 

Les Instal·lacions de l'Area Bà
sica de Salut de Besalú acolliran 
els serveis de cinc metges de 
medicina general, un pediatre, 
cinc ATS, dos auxiliars adminis
tratius i un odontòleg. 

Més instal·lacions 

L'actual dispensari de Besalú 
compta només amb dues sales 
de consulta mèdica, una sala de 
cures, una sala d'espera i un lo
cal habilitat per al personal mè
dic.que ha d'atendre les urgèn
cies. El nou centre de Salut que 
es construirà a Besalú està pre
vist qué pugui acollir set sales de 
consulta, amb les corresponents 
sales d'espera, un local per a la 
rehabilitació de malalts, un altre 
per a la recollida de mostres per 
a anàlisi clíniques, una sala de 
reunions per al personal sanitari i 
una altra per a magatzem. 

To t i que el funcionament 
s'encetàrà de manera provisio
nal, hi ha el compromís que en 
qüestió de mig any el personal 
sanitari destinat al Centre de Be
salú tindrà enllestit el pla de fun
cionament intern, que ha de per
metre ja posada en funciona
ment de cinc consultes mèdi
ques diàries, i establir el servei 
de guàrdia que ha de funcionar 
tarda i nit de manera permanent 
a través dels serveis d'un metge 
i d ' un ATS. 

El nou dispensari de Besalú se 
situarà en uns terrenys allunyats 
del centre de la vila, però que en 
el desenvolupament del Pla Ge- , 
neràl és previst que siguin la zo
na d'expansió del nucli urbà de la 
vila. 

Soler manté l'acusació de <íprofessional indigne» 

Jordi Azorín, de CiU, pensa portar 
al jutjat l'alcalde d'Arbúcies 

Orquestra Ciutat de Barcelona 

ARBÚCIES (De la nostra Redac
ció, per Xevi Xirgo).— Jordi 
Azorín, segon de la llista de CiU 
a Arbúcies, ha manifestat la se
va Intenció de querellar-se con
tra l'alcalde, de la localitat, Jau
me Soler, arran d'unes declara
cions fetes al PUNT DIARI diu
menge passat. Després que els 
veïns del carrer de la Font del 
Ferro van adreçar una queixa a 
l 'Ajuntament «per la mala cons
trucció dels edificis, als quals 
manquen molts serveis», Jaume 
Soler afirmà què «els desperfec
tes np són tan greus com algun 
professional indigne, aprofitant 
el seu càrrec públic, vol demos
trar». 

Segons Àzorín, «el nostre 
grup mai es va manifestar públi
cament sobre la gravetat dels 
desperfectes existents». Igual
ment, expressa la seva discon
formitat amb la gestió de l'Ajun
tament en el sentit de cedir uns 
terrenys per edificar «quan, amb 
la iniciativa privada, n'hi ha de 
sobres». El segon de la llista de 
CIU, arquitecte de professió, ha 
manifestat la intenció de quere

llar-se «sobretot per racusació 
que m'ha fet de professional in
dignen. Segons aquest, «les crí
tiques han estat fetes cqm a càr
rec púbKc, que no tenen res a 
veure amb la meva professió» • 

L'alcalde d'Arbúcies es refer
mà ahir en les seves declara
cions: «Quan paríem deprofeis-
slonal indigne np és una declara
ció improvisada», af irmà. Igual
ment, Jaume Soler assegurà que -
«tenim als elements suficients 
per adarir-ho quan vulgui. Els 
tres últims casos del darrer mig 
any treballats per Jordi Azorín 
ens avalen. Si entenem com a 
professional indigne aquell que 
no té ètica professional, demos
trada en les seves actuacions, 
ho és». 

Segons l'alcalde, els.desper
fectes que pateixen les cases del. 
carrer de la,Font del Ferro s'es
tan resolent' conjuntament amb 
eis constructors i INCASOL. So
ler, Jordi Azorín «o paría amb 
mala fe o amb desconeixement 
de causa, i tan greu és una cosa 
com l'altra». Igualment, l'alcalde 
desmenteix les afirmacions fetes 

Jordi Azorín. 

per Azorín contra un dels tècnics 
municipals, Benet Cervera, el 
qual participà en el projecte, se
gons Soler; per petició de la Ge-, 
neralitat, i no de l'Ajuntament. 
«L'arquitecte municipal es creu 
Leonardo da Vinci. • en Jaume 
Soler en Lorenzo de Mèdicis», 
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GIRONA 

Teatre Municipal 

diumenge 29 de novembre de 1987, 
ales 19 h. 

LEOPOLD HAGER, director 
RAMON COLL, p/ano 

BRAHMS: 
DVORAK: 

•G Concert organitzat per 
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Ajuntamenl de Barcelona flfijZjiJl 

I Concert per a piano i orquestra, núm. 2 
Simfonia núm. 9, «Nou Món» 

amb la col·laboració de 

DIPUTACIÓ 

DE GIRONA 
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